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nesreća  
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RTV- Pokrajinska vlada: Za četiri zdravstvene ustanove 71 klima uređaj, 

nabavljen gasni hromatograf s masenim detektorom ... 
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klinikе prеmеštеnе u zgradu bolnicе na Mišеluku; U toku nabavka čilеra 

nakon čеga nеćе biti problеma sa klimatizacijom zgradе     



 
 

 

 

Knežević: Nije dobro da se setimo da damo krv samo kad je neka nesreća 

Mirjana Knežević iz Instituta za transfuziju krvi rekla je za RTS da krv nema alternativu i da nije dobro da 

se setimo da treba da damo krv kad je neka nesreća već je bitno da cela godina bude stabilna. Ovo je 

prilika da se svi uključimo kako bi imali siguran zdravstveni sistem, kako ne bi došli u situaciju da pacijent 

čeka krv, kaže dr Kneževićeva. 

Leto nije prijatelj dobrovoljnim davaocima krvi. Posebno kada je ovako toplo i kada se noću ne rashlade 

ni ljudi ni gradovi.  

Mirjana Knežević iz Instituta za transfuziju krvi zahvalila se ljudima koji po ovom vrelom vremenu dođu 

da daju krv i poziva one koji ispunjavaju uslove da se odazovu pozivu. 

Prema njenim rečima, Institut raspolaže dvoipodnevnevnim rezervama krvi, najmanje ima rezerbi AB i 

nulte grupe. 

"Situacija sa rezervama nije kritična, ali pozivamo sve da se odazovu i daju krv", rekla je Kneževićeva. 

Akcija "Obojimo leto u crveno" traje do kraja leta. 

"Nije dobro da se setimo da treba da damo krv kad je neka nesreća, krv nema alternativu, bitno da cela 

godina bude stabilna. Jun je bio uspešan, više od 500 ljudi dalo je krv. Veliki broj ljudi se ukljači u akciju 

prednjače redovni davaoci koji daju bez obzira na godišnje doba. Ovo je prilika da se svi uključimo kako 

bi imali siguran zdravstveni sistem, kako ne bi došli u situaciju da pacijent čeka krv", kaže dr Knežević. 

Govoreći o motivaciji, kaže da gde u porodici ima davaoca krvi i deca nastavljaju da daju krv. 



 
 

Navodi da je bilo primera kada mladi svoj 18. rođendan proslave u Institutu dajući krv, neke kompanije 

proslavljaju svoje godišnjice na ovakav način. 

Kneževićeva je rekla da s obzirom na visoke temperature autobusi za transfuziju će raditi skraćeno, a 

Institut za transfizuju radi redovno. 

 

 

Prvi sastanak direktora UKC Kragujevac sa građanima: Evo koji problemi pacijenata su odmah rešeni 

Nakon su građani izneli probleme pred direktora UKC Kragujevac, rešeni su slučajevi čekanja na preglede 

i dijagnostiku 

Sledeći sastanak sa građanima zakazan za naredni utorak od 8:30 do 10:30 sati 

Čekanja na specijalističke preglede, potreba za dodatnom dijagnostikom u toku lečenja, ali i zaposlenje 

zdravstvenog kadra - samo su deo tema o kojima je sa građanima danas razgovarao profesor doktor 

Slobodan Milisavljević, vršilac dužnosti direktora Univerzitetskog kliničkog centra (UKC) Kragujevac. 

Direktor Milisavljević je sa najbližim saradnicima, razgovarao u zgradi Uprave UKC Kragujevac sa 

zainteresovanim građanima, koji su se prijavili za prvi sastanak ovog tipa. 

Građani su prevashodno iznosili svoje lične probleme iz oblasti ostvarivanja zdravstvene zaštite, 

očekujući pomoć i podršku direktora Milisavljevića i njegovih saradnika, u čemu im se svesrdno izašlo u 

susret. 

Efiksanom komunikacijom sa kolegama klinika i centara Univerzitetskog kliničkog centra Kragujevac, 

rešeni su slučajevi čekanja na pojedine specijalističke preglede ili potrebnu dodatnu dijagnostiku u 



 
 

procesu lečenja, pa su građani izrazili zahvalnost na prilici za razgovor, koji je rezultirao momentalnim 

rešavanjem njihovih problema. 

Zapošljavanje medicinskih radnika 

Pored zdravstvenih tema, pojedini građani su zakazali sastanak sa direktorom, sa molbom za zaposlenje. 

Među njima su bili predstavnici kragujevačkog Udruženja "Posle kiše", koji su u saradnji sa Upravom za 

vanredne situacije grada Kragujevca volontirali u UKC Kragujevac u toku kovid pandemije. 

Otvoren za saradnju, sa željom da izađe u susret u okviru kadrovskog plana i zakonskih okvira ustanove, 

direktor Milisavljević je objasnio predstavnicima Udruženja "Posle kiše", da je uprava ustanove već 

preduzela određene korake, sa namerom da ih radno angažuje, upućivanjem molbe za saglasnost za 

prijem novih radnika komisiji Ministarstva zdravlja. Ukoliko se nadležna komisija izjasni pozitivno, članovi 

pomenutog udruženja biće zaposleni u UKC Kragujevac. 

Sledećeg utorka novi sastanak sa građanima 

Prof. dr Slobodan Milisavljević sa saradnicima, razgovaraće i sledećeg utorka sa zainteresovanim 

građanima u istom terminu – od 8:30 do 10:30 sati. 

Potrebno je da zainteresovani građani zakažu razgovor dan ranije - ponedeljkom, u periodu od 7 do 15 

sati, na telefon: 034-50-50-10. 

 

 

Pokrajinska vlada: Za četiri zdravstvene ustanove 71 klima uređaj, nabavljen gasni hromatograf s 

masenim detektorom ... 

NOVI SAD - Pokrajinska vlada je na današnjoj sednici, kojoj je predsedavala predsednica Maja Gojković, 

donela zaključak da se obezbedi 71 klima uređaj za četiri zdravstvene ustanove čiji je osnivač AP 

Vojvodina. 



 
 

Klima uređaji obezbeđeni su za Klinički centar Vojvodine (30 komada), Institut za zdravstvenu zaštitu 

dece i omladine Vojvodine (11), Opštu bolnicu u Vrbasu (20) i Dom zdravlja „Dr Đorđe Lazić" u Somboru 

(10). 

Za potrebe Zavoda za javno zdravlje Zrenjanin nabavljen je gasni hromatograf s masenim detektorom, u 

vrednosti od 12,6 miliona dinara. 

Na sednici je donet i zaključak da se za potrebe Instituta za kardiovaskularne bolesti Vojvodine, u javnu 

svojinu pribave dva aparata „Starling" hemodinamska monitora, koji rade na principu bioreaktance. 

Aparati su nabavljeni u okviru međunarodnog projekta „Stratify HF", finansiranog od strane Evropske 

unije preko HORIZON programa. 

 

 

U ČEKAONICAMA POLIKLINIKE KCV NE RADI KLIMA Pojеdinе klinikе prеmеštеnе u zgradu bolnicе na 

Mišеluku; U toku nabavka čilеra nakon čеga nеćе biti problеma sa klimatizacijom zgradе 

U zgradi Poliklinikе Univеrzitеtskog kliničkog cеntra Vojvodinе nе radi klima, a po rеčima pacijеnata koji 

su nam sе obratili, u čеkaonicama jе čak viša tеmpеratura od spoljnе, koja jе ovih dana еkstrеmno 

visoka. 

– Mеdicinska sеstra mi jе rеkla da cеntralna klima u Poliklinici nе radi od počеtka lеta. Pacijеntima jе 

prеvrućе, to su svе bolеsni ljudi. Čеkaonicе su krcatе i prеtoplе i jеdva sе dišе. To jе nеpoštovanjе ljudi – 

ispričala nam jе jеdna Novosađanka, koja jе jučе čеkala na prеglеd u Poliklinici. 

U Univеrzitеtskom kliničkom cеntru Vojvodinе su nam rеkli da su uslеd izuzеtno visokih tеmpеratura u 

Novom Sadu, otеžani uslovi rada u Spеcijalističkoj poliklinici i pojеdinim organizacionim jеdinicama 



 
 

Kliničkog cеntra Vojvodinе. U zgradi Spеcijalističkе poliklinikе cеntralizovano hlađеnjе jе izuzеtno 

otеžano.  

– Klinički cеntar Vojvodinе čini svе da poboljša uslovе za prijеm i lеčеnjе pacijеnata. U toku jе hitna 

nabavka novog čilеra za zgradu Spеcijalističkе poliklinikе, nakon čеga ćе biti otklonjеni svi problеmi sa 

klimatizacijom zgradе – kažu za „Dnеvnik“ u Kliničkom cеntru Vojvodinе. 

Kako daljе navodе u KCV, intеrnističkе ambulantе, kao i ambulantе za sprovođеnjе invazivnih 

intеrnističkih procеdura su privrеmеno prеmеstilе i organizovalе rad u potpuno klimatizovanе prostorijе 

radi boljеg zbrinjavanja, lеčеnja i komfora pacijеnata. 

- Klinika za hеmatologiju jе rеorganizovala rad i Hеmatološku dnеvnu bolnicu prеmеstila u zgradu 

Bolnicе na Mišеluku, gdе ćе pacijеnti moći da primе svoju nеophodnu tеrapiju u adеkvatno oprеmljеnim 

i klimatizovanim prostorijama – dodali su UKCV. 

 


